
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Ministeren for børn, undervisning og ligestilling

Dato: 20. januar 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Samrådsspørgsmål AB
I artiklen ”Skolereform splitter de borgerlige partier” bragt i Politiken den 18.
januar 2016 fremgår det, at "Svaret til Frederiksberg er dermed også et signal
til Viborg, der som tidligere beskrevet i Politiken, fulgte ansøgningen med
spænding og overvejede at følge trop med ansøgning om dispensation fra un-
derstøttende undervisning og lektiecafeer”, hvorefter en kilde i Undervisnings-
ministeriet udtrykker, at ”Viborg kan ikke forvente at få en anden afgørelse
end den Frederiksberg nu får”. Vil ministeren i forlængelse af nævnte artikel
og udtalelse redegøre for, hvordan ministeren forholder sig til, at en anonym
og unavngiven embedsmand allerede nu til Politiken siger, at andre kommu-
ner ikke vil få dispensation, og vil ministeren herudover redegøre for, hvordan
ministeriet således kan sætte ideologi over konkret sagsbehandling?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mai Mercado (KF) og Merete Riisager
(LA).

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil
formand
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